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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2017/18:1335 Länsstyrelsens efterforskande av journalistiska källor

En välkänd tidskrift inom natur- och fritidssektorn har rapporterat om hur en 
tjänsteman på länsstyrelsen försökt efterforska tidningens källor angående en 
rapport om länsstyrelsens handläggning av björnjakten. Enligt tidningens 
uppgifter ska tjänstemannen på en direkt fråga om huruvida länsstyrelsen tänkte 
gå vidare med att efterforska källan svarat jakande eftersom ”det är 
sekretessbelagt och inget som skulle ut”. 

Episoden kan ses som en del i ett mönster där enskilda tjänstemän på 
länsstyrelserna agerat märkligt i samband med frågor relaterade till skyddsjakt.

Det är allvarligt att inte alla tjänstemän inom den statliga förvaltningen är 
medvetna om meddelarskyddet för den som lämnar uppgifter till 
massmedierna.  

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta för att säkerställa att de anställda vid 
samtliga länsstyrelser är medvetna om och respekterar meddelarskyddet för den 
som lämnar uppgifter till massmedierna?

………………………………………

Magnus Oscarsson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-05-23
Besvaras senast
2018-05-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


